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1. Meddelelser

2. Ejeren af matr. nr. 12 h,

anmoder om fritagelse for kloaktilslutning 
og tilbagebetaling af bidrag til hoved
kloak og renseanlæg.
På baggrund heraf ønskes stillingtagen 
til en eventuel tilbagebetaling af kloak
bidrag for ejendommene 13,
15, 17, 19 og 21, idet disse ikke er om
fattet af spildevandsplanen. 
Indstillingsbilag vedlagt sagen.
Teknisk udvalg indstiller til økonomiud
valget, at ejendommene Hammer Bakke 13,
15, 17, 19 og 21 fritages for kloak, og 
det indbetalte bidrag til hovedkloak og 
renseanlæg tilbagebetales indeksreguleret 
til ejerne. Kr. 5 x = kr.
afholdes over konto 051-00-955-02.

3. Ved udarbejdelse af detailprojekt for
Østby by har det vist sig, at det ikke er 
hensigtsmæssigt at kloakere matr. nr. 2 c  
m.fl., Østby by, Åskildegård.
Ejendommen har indbetalt bidrag til ho
vedkloak og renseanlæg, men er ikke med
taget i revisionen af spildevandsplanen 
1980-1983.
Indstillingsbilag vedlagt sagen.

fortsættes ..



3. Teknisk udvalg indstiller til økonomiud
valget, at ejendommen fritages for kloak, 
og det indbetalte bidrag til hovedkloak 
og renseanlæg tilbagebetales indeksregu
leret til ejeren.
Kr. afholdes over konto 051-00-955-'
02.

4. Teknisk forvaltning fremlægger forslag til 
udførelse af regn- og spildevandsledning 
over matr. nr. 26 a, Skuldelev by, Skulde
lev mellem en pumpebrønd ved Koholmmosen 
og trix-anlægget fra Skuldelev. 
Spildevandsledningen kan udføres for ca. 
kr. 80.000.
Regnvandsledningen kan udføres for ca. 
kr. 135.000.
Arbejdet forudsættes udført af kommunens 
vejvæsen.
Indstillingsbilag vedlagt sagen.
Teknisk udvalg indstiller til Byrådet, at 
spildevandsledningen udføres i PVC-rør. 
Nødvendige rådighedsindskrænkninger fore
tages. Brønde placeres under terræn (60 
cm) .
Der søges tillægsbevilling på kr. 90.000 
på konto 051-00-950-06, hovedkloakker. 
Beløbet kan finansieres ved besparelse på 
konto 236-00-830-07, sti Skuldelev-Østby.
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5.

6 .

anmoder om nyvurdering af ulempe
erstatningen i forbindelse med stien 
Ferslev-Venslev.
Teknisk udvalg vedtog, at ulempeerstat
ningen ikke nyvurderes.
Et mindretal ønsker sagen forelagt byrå
det på lukket møde. Samtidig ønskes er
statningsstørrelse for ekspropriation 
hos genoptaget.

Teknisk forvaltning fremlægger økonomisk 
oversigt for de samlede udgifter omkring 
renseanlægget og hovedkloakken i Hyllin- 
geriisområdet.
Indstillingsbilag vedlagt sagen.
Teknisk udvalg tager oplysningen om det 
forventede forbrug i 1982 kr. 5.620.000 
til efterretning.
Det anbefales overfor økonomiudvalget, 
at der gives en tillægsbevilling på kr.
1.177.000 på konto 051-00-945-06, rens
ningsanlæg .
Der kan anvises besparelse på ca. kr.
700.000 fra konto 052-00-850-09, detail
kloakering, entreprenør og håndværker
ydelser. Restbeløbet kr. 477.000 må fi
nansieres over konto 801-00-004-09, kas
sebeholdningen .



Dag og år:

Mandag den 1. november

7. Teknisk forvaltning forelægger prisover
slag for en genbrugsordning, som bygger 
på indsamling af pap og papir, glas og 
flasker samt metal.
Der opstilles tredelte containere i byer
ne .
Indstillingsbilag vedlagt sagen.
Teknisk udvalg indstiller ordningen til 
Byrådets godkendelse, idet man ønsker en 
forsøgsordning i 6 mdr. og placering af 
containere i Skibby, Skuldelev og Fer
slev.
Der søges tillægsbevilling på konto 060- 
00 ----- kr. 12.000, modposteres kasse
beholdningen konto 801-00-004-09.

8 . ansøger om dækning
af udgift til færdiggørelse af belysning 
langs vejen til spejderhytten i Nord
mandsmosen.
Kulturelt udvalg bevilgede i fjor et be
løb til indkøb af materialer, hvoraf lam
perne kunne fremstilles. I efteråret 1981 
lavede forældrene lamperne, men på grund 
af den tidlige vinter, nåede man ikke at 
få dem opstillet og tilsluttet det el
kabel , der er nedlagt.
Kulturelt udvalg søger en tillægsbevil
ling på kr på konto 035-02-016-02,
som finansieres på konto 801-00-004-09, 
kassebeholdningen.

9. Lærerrådet ved Marbækskolen fremsender 
skrivelse af 6/10 1982 om konto i forbin
delse med lærerrådsarbejde:
"Gennem ledende skoleinspektør

er lærerrådet pr. d.d. blevet be-
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fortsat
kendtgjort med, at nævnte konto på nuvæ
rende tidspunkt er overtrukket. 
Kontooversigt pr. 6/10 1982:
Traktement (kaffe) ved 
lærerrådsmøder
Dafolo (lovstof)
Traktement (kaffe) ved 
skolestart, pæd. dage og 
idrætsdag

kr. 1 .932,72
kr. 821,79

kr. 502,24
kr. 3.256,75
kr. 2.310,00
kr. 946,75

Budgetkonto
Budgetoverskridelse på 
Som det fremgår af kontooversigten, bru
ges en stor del af det afsatte budget til 
indkøb af lovstof fra Dafolo. Ligeledes 
har skolestarten med pæd.dage og idræts
dagen været medvirkende til, at det af
satte beløb på lærerrådets konto ikke kan 
dække de faktiske udgifter i forbindelse 
med lærerrådets arbejde.
Da vi i indeværende år har planlagt og 
vedtaget afholdelse af endnu 5 lærerråds
møder, tillader jeg mig herved på rådets 
vegne at ansøge om en ekstrabevilling til 
dækning af det allerede overtrukne beløb 
samt kommende udgifter i indeværende år. 
Der ansøges om følgende beløb:
Det overtrukne beløb kr. 946,75
5 lærerrådsmøder a kr. 200 -__1 .000,00
Der søges en ekstrabevill. kr,1,946,75 
Lærerrådet håber, at de bevilgende myndig
heder vil se med velvilje på vores ansøg
ning om en ekstrabevilling i indeværende 
år."
Ledende skoleinspektør 
fremsender med anbefaling.
Kulturelt udvalg ansøger om en tillægsbe
villing på kr. på kt. 620-12-010-02
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som finansieres på kt. 301-02-401-06, Mar-r 
bækskolens administrationskonto.
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10. Lærerrådet ved Skuldelev skole fremsen
der skrivelse af 5. oktober 1982 om ræk
kefølgen i udbygningen af Skuldelev sko
le :
"Lærerrådet ved Skuldelev skole henviser 
til skrivelse af 27. maj 1982 til kultu
relt udvalg, hvor vi gik ind for at ud
byde 1. + 2. + 4. etape i samlet licita
tion med etape 3. umiddelbart efter.
Da det imidlertid må konstateres, at et 
flertal i Byrådet kun har afsat 4,6 miil 
kr. i årene 1983-1985 til udbygning af 
skolen, finder vi det meget nødvendigt 
for skolens trivsel, at 2. del af 1. eta 
pe + hele 2. etape udbydes i samlet li
citation snarest muligt."
Samtidig fremsender Skuldelev skolenævn 
følgende skrivelse af 30. september 1982 
"Skolenævnet udtrykker tilfredshed med, 
at der i Byrådet er enighed om, at den 
del af Skuldelev skoles modernisering, 
der er skubbet til 1983, 1984 og 1985, 
udbydes i samlet licitation.
En enighed der kom frem ved Byrådets 2. 
behandling af budgettet for 1983 og en 
enighed, der senest blev bekræftet på 
orienteringsmødet for forældre og poli
tikere her på skolen den 29. september 
1982.
Om rækkefølgen i udbygningen vil vi 
udtale, at det er vigtigt for skolens 
funktionsduelighed, at det bliver resten 
af 1. etape og hele 2. etape, der vil 
blive omfattet af den omtalte licitation 
Nævnet fastholder behovet for hele den 
planlagte udbygning og henviser til 
skrivelse af 25. maj 1982".
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1 O. fortsat

11

Skoleinspektør kan tilslut
te sig nævnets og lærerrådets enighed 
om, at resten af 1. etape og hele 2. 
etape er det byggeri, der er mest nød
vendigt og det byggeri, der derfor bør 
være omfattet den på Byrådetsmødet den 
22. september 1982 besluttede samlede 
entrepriser.

tilføjer endvidere:
"Da jeg på orienteringsmødet forstod, at 
licitationen helst skal udbydes i begyn
delsen af 1983 for at opnå et så billigt 
tilbud som muligt, håber jeg på en hur
tig sagsbehandling".
Ledende skoleinspektør 
anbefaler nærværende ønske om udbyg
ningstakten af Skuldelev skole.
Kulturelt udvalg anbefaler lærerrådets 
og skolenævnets indstilling.

Incassoafdelingen fremsender restancesag 
På

vedrørende huslejebetaling 
for lejemålet for pe
rioden august til november 1981, kr.

+ sagsomkostninger kr. i
eller ialt kr.
Sagen har været sendt til opkrævning 
gennem fogedretten i Frederikssund, hvorf 
til debitrix den 1. oktober 1982 afgav 
insolvenserklæring.
Incassoafdelingen indstiller herefter, 
at restancen afskrives, idet man ikke 
har yderligere muligheder for at inddri
ve beløbet på nuværende tidspunkt.

Mandag den 1. november 
1982
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Dag og år: Blad nr.

Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
a conto-regning på honorar for revision 
af kommunens regnskabet for 3. kvartal af 
regnskabsåret 1982 på kr. 42.700,00.
I henhold til bogholderiets beregning vil 
der for 1982 blive behov for en tillægs
bevilling på kr. 89.000,00 til revisions
honorarer. Årsagen er, at regning fra den 
tidligere revision Nejstgaard/Vetlov for 
regnskabet 1981 på kr. 92.720,00 er bog
ført i 1982, idet der tidligere har været 
en tidsforskydning af afregningerne af re
visionshonorarer .
Konto 605-00-066-01, Revision, vil for 
1982 udvise følgende:
Budgetsum kr. 176.000
Nejstgaard/Vetlov kr. 93.000
Kommunernes Revi-
sionsafdeling ____ kr. 1 7 2.000
Tillægsbevilling kr.8 9.0 0 0

1 .564
Mandaa den 1. november

Formandens
initialer:

1982
kl. 9.15

på Borgmesterens kontor.

Beløbet finansieres af kassebeholdningen, 
konto 801-00-004-09.

13. har på telefon den 9. sep
tember 1982 rettet henvendelse vedr. kul
turelt udvalgs afslag på ansøgningen om 
præmie til Lions Club.

gør opmærksom, at Lions Club- 
i perioden 1/7-81 - 30/6-82 har udbetalt 
støtte til forskellige aktiviteter for 
ialt kr. og at Lions Club iøvrigt
selv betaler alle sine omkostninger. 
Jægerspris kommune har ydet tilskud. 
Kulturelt udvalg vedtog at tage punktet 
af dagsordenen. Oversendes til økonomiud
valget.
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Fælleslærerrådet fremsender skrivelse 
af 14. oktober 1982, hvor man udtaler 
sin dybe beklagelse over de i forbindel
se med budgettet for 1983 vedtagne ned
skæringer indenfor skolevæsenets budget. 
Samtidig beklages meget, at Rådet over
hovedet ikke er blevet inddraget i for
arbejdet omkring besparelserne.

Socialudvalget har i møde den 30. august 
og 27. september 1982 bl. a. drøftet 
fremtidige vilkår for visitation og op
tagelse af børn i dagplejen.
På mødet den 27. september vedtog udval
get at indstille til Byrådet, at ordnin
gen normeres til et antal børn svarende 
til forudsætningerne i budgettet 1983.

indtog
særstandpunkt, idet de ønskede den nuvæ
rende fleksibilitet uden ventelister op
retholdt og om nødvendigt, at betale for 
et antal tomme pladser til uforudsete 
placeringer samt at der gives nyansatte 
dagplej emødre en løngaranti fra starten. 
Såfremt mindretallets indstilling vedta
ges, må det påregnes, at der i lighed 
med tidligere år vil blive behov for at 
søge tillægsbevilling dels til lønninger 
dels til merudgifter til børn, der måtte 
være indskrevet udover det normerede og 
budgetterede børnetal.
Det kan oplyses, at der for 1982 søges 
tillægsbevilling på kr. 640.000 til dæk
ning af forventet merforbrug i dagpleje
formidlingen .
(Sagen blev udsat på sidste møde)

pa Borgmesterens kontor.
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17. Teknisk forvaltning fremsender skitse
tidsplan for ombygningen af den social
pædagogiske pasningsordning på Marbæk- 
skolen.
Der påregnes anvendt 10.000 kr. i 1982 
til bygningsmæssige ændringer. 
Socialudvalget ansøger om en tillægsbe
villing for restbeløbet i 1983, kalku
leret til 285.000 kr.

18. Socialudvalget har drøftet etablering 
af samarbejde mellem fritidshjemmet og 
Skuldelev børnehave om udvidet åbnings
tid i fritidshjemmet.
Socialudvalget indstiller, at der i pe
rioden 1/12 1982 til 30/6 1983 indføres 
udvidet åbningstid med 1 time fra 6.00- 
7.00 om morgenen.
Der søges om 10 pædagogtimer om ugen. 
Såfremt ordningen godkendes, forudsættes 
daglig fremmødeopgørelse. 
Tillægsbevilling for 1983: 
konto 515-02-005-06
10 pædagogtimer pr. uge kr. 16.000.

19. På den opslåede stilling som leder af 
den socialpædagogiske pasningsordning 
på Ferslev skole indkom 6 ansøgninger. 
Torsdag den 21/10 1982 var samtlige ind
kaldt til samtale.
Socialudvalget indstiller :

kl. 9.15
på borgmesterens kontor.

til ansættelse.
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20.

21 .

Der har den 25. oktober 1982 været af
holdt offentlig licitation over salg af 
ejendommen, Skolevej 2, Skibby. 
Licitationsresultatet fremlagt i sagen. 
Ejendomsudvalget indstiller, at højeste 
tilbud antages jfr. indstillingsbilag.

Byrådet har på mødet den 15. september 
1982 besluttet at anmode om ejendomsud
valgets indstilling til evt. at sælge 
ejendommen Møllevænget 21, Skuldelev. 
Indstillingsbilag vedlagt sagen. 
Ejendomsudvalget anbefaler, at spørgsmå
let om salg af Møllevænget 21 tages op 
til fornyet overvejelse, når kommunen 
disponerer over tilstrækkeligt mange 
lejligheder.
Valdemar Petersen og Lise Lotte Due ind
tager særstandpunkt, da de ønsker ejen
dommen solgt straks.
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22. Ejendomsudvalget har drøftet huslejere- _ 
stance på 
Lejer:
Indstillingsbilag i sagen.
Ejendomsudvalget indstiller, at der ac- _
cepteres en afdragsordning, der løber 
til den 15. oktober 1984.



23. Lejeren ai
ansøger om udførelse 

af isolerede, nedsænkede lofter. 
Indstillingsbilag vedlagt sagen. 
Ejendomsudvalget ønsker arbejdet udført 
primo 1983. Økonomiudvalget anmodes om 
at frigive kr. 11.800 i 1983 fra konto 
010-00-005-04 til formålet. Beløbet ind
går som tillægsbevilling på konto 011— 
09-030-06.

24. Behandling af licitationsresultatet på 
udførelse af omklædningsrum m.v. til 
børnetandklinikken på Marbækskolen. 
Indstillingsbilag vedlagt sagen.
Ejendomsudvalget indstiller til Byrådet, 
at de laveste tilbud antages.

25. Der har den 25. oktober 1982 været af
holdt licitation over forpagtning af 
matr. nr. 11 a, Skibby by, Skibby, be
liggende ved Hanghøjgård.
Resultatet fremgår af indstillingsbilag. 
Ej endomsudvalget anbefaler over økono
miudvalget, at tilbuddet fra 
antages.



26. Ejendomsudvalget har drøftet, om kommu
nen skal optage nye forhandlinger med 
den tidligere ejer af matr. nr. 48 a, 
Vejleby, om overtagelse af det grus, 
der ligger på ejendommens område. 
Indstillingsbilag vedlagt sagen. 
Ejendomsudvalget indstiller til økono
miudvalget at optage forhandling med

om at købe gruset.
Gruset skal ikke betales, før det ind- 
bygges. Hvis der ikke opnås forlig, gi
ves 3 ugers frist fra sammenbruddet til 
at fjerne gruset.

27. Lokalplan nr. 39 for et område til in
dustriformål ved Bjergmarks Byggecenter 
har været offentlig fremlagt i perioden 
fra den 11. august til den 11. oktober 
1 982.
Der er ikke i perioden fremkommet indsi
gelser .
Indstillingsbilag vedlagt sagen.
Ejendomsudvalget indstiller lokalplanen 
og § 15 rammetillæg til Byrådets god
kendelse. Byrådets godkendelse kan kun 
gives under forudsætning af Hovedstads
rådets endelige godkendelse af § 15 ram
metillæg nr. 9.
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28.

29.

30.

I henhold til byrådsbeslutning den 15. 
september 1982 fremsendes ændret forslag 
til lokalplan for et boligområde ved 
Sølvkærgård. -
Indstillingsbilag og lokalforslag ved
lagt sagen.
Ejendomsudvalget vedtog, at forvaltnin
gens bemærkninger indarbejdes i forsla- - 
get. Pkt. 8.4, stensætninger, støttemure, 
plantesten eller lignende må ikke være 
højere end 50 cm ...
Indstilles til Byrådet.

Industrigrunde ved Hanghøjgård har ved 
annoncering i erhvervsbladet og licita
tionen den 22/9 1982 været udbudt til 
salg.
Der har ikke siden annonceringen været 
interesserede købere.
Ejendomsudvalget indstiller til økonomi
udvalget, at arealets nuværende anvendel 
se bibeholdes. Der optages forhandling 
med forpagteren af matr. nr. 11 a med 
henblik på at bortforpagte arealet for 
en et-årig periode.

Ejendomsudvalget har overvejet muligheder, 
for en opgavedeling mellem ejendomsudval-" 
get og teknisk udvalg i forhold til sty- . 
relsesvedtægtens kap. 5, § 16, som hen
lægger "alle kommunale bygge- og anlægs
arbejder uanset benyttelsesformål" til ‘ 
ej endomsudvalgets forvaltningsområde. -
Ejendomsudvalget anbefaler overfor byrå
det, at anlægsarbejder inden for vej- og 
kloakområdet administreres af teknisk ud-' 
valg i en forsøgsperiode på et år. -

Mandag den 1, november
Formandens
initialer:
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31. Personalet i Skolevej ens Børnehave sø
ger om at måtte deltage i kursus/fore- 
drag om "Målsætning for det pædagogiske 
arbejde".
Kurset tænkes afholdt udenfor børneha
vens åbningstider og har en varighed på 
ca. 5 timer.
Kursusleder er børnehavens leder

Der søges om betaling af kursusafgift på 
kr. pr. time.

32. Kommunernes Landsforening tilbyder i
skrivelse af 21. oktober 1982 på konsu
lentbasis at bistå kommunen med at vur
dere den økonomiske situation i relation 
til den generelle økonomiske udvikling 
i kommunen. I tilknytning hertil kan der 
udpeges opgaveområder, som med fordel 
kan analyseres nærmere, og konsulenterne 
kan evt. medvirke ved en gennemførelse 
af analyserne. Desuden kan konsulenterne 
bistå ved belysning af behovene for at 
gribe ind, ved belysning af konsekvenser^* 
ne af forskellige handlingsmuligheder og 
ved opstilling af flerårsbudgetter, hvor 
udviklingen i serviceniveau, beskatning 
og kassebeholdning vises i sammenhæng.

Dag og år:

Mandag den 1. november
1982
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33. Beretning over revisionens besøg i pe
rioden fra den 22. marts til 21. april 
1982 (delberetning for regnskabsåret 
1982) .
Administrationens bemærkninger forventes 
at foreligge til mødet.

34. Beskæftigelseskonsulent 
og kommunebogholder
ansøger økonomiudvalget om tilladelse 
til at ansætte

i en optræningsstilling som 
langtidsledig kontorassistent i boghol
deriet pr. 1/11 1982.
Lønudgiften finansieres af konto 598-00, 
beskæftigelse af arbejdsløse.

35. Økonomiudvalget behandlede på sit møde 
den 25. oktober 1982 spørgsmålet om 
personalenormering på plejehjemmet De 
gamles Hjem pr. 1/1 1983.
Under henvisning til bilag III (vedlagt 
sagen) bedes udvalget tage stilling til 
en opnormering på 10 timer/ugentlig ved 
terapien på plejehjemmene, således at 
der bliver 2 stillinger a 20 timer/u
gentlig mod budgetteret 1 stilling på 
20 timer/ugentlig.
Socialudvalget fremsender med anbefaling

Mandag den 1. november
1982
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1 .574
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initialer:

36. Forstander indstiller sy
gehjælper til fastansæt
telse på plejehjemmet De gamles Hjem. 
Kommunaldirektøren fremsender til økono 
miudvalgets afgørelse under henvisning 
til igangværende overvejelser om reduk
tion af personaleforbruget på De gamles 
Hjem, jfr. budget 1983.
Indstillinger vedlagt sagen.

37. Fornyet behandling af sagen omkring 
salg af Venslev skole.
Fotokopi af intern notits af 19/10 1982 
fra kommunaldirektøren vedlægges.

1982
kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

38. Økonomiudvalget anmodes om at overveje, 
om renovatør kontrakt skal
forlænges 3 år for perioden 1983-85.
Den eks. kontrakt med hjem
ler mulighed for en sådan forlængelse 
efter forhandling renovatøren og kommuner" 
imellem.
Den 28. oktober 1982 gennemførte forman
den for teknisk udvalg og kommuneingeniø
ren forhandlingen med renovatøren.
Det foreslås, at kontrakten forlænges i 
3 år, 1983-85 incl., prisen pr. tømning 
er d.d. kr. 3,10. Denne pris reguleres i 
henhold til de aftaler "Landsforeningen 
af Danske Vognmænd" og Monopoltilsynet 
opnår enighed om.

fortsættes ..
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38. fortsat
Dog modificeres prisstigningerne således 
at prisstigninger udløst i 1983 udbetales 
med 95%, prisstigninger udløst i 1 984 ud-f 
betales med 90% og prisstigninger udløst 
i 1985 udbetales med 85%. 
er indforstået med kontraktforlængelse 
på disse betingelser.
Andre kommuner afregner d .d . efter føl
gende takster.
Bramsnæs: kr. 3,38 pr. sæk
Skævinge: - 3,70
Jægerspris 3,18 -
Stenløse 3,97 -
Ølstykke 4,23 -
Fr.sund 3,96
Alle priser er excl. moms.

39. Byrådet godkendte på sit møde den 15. 
september 1982 personalenormeringen ved 
den socialpædagogiske pasningsordning på 
Ferslev skole. Der blev ikke samtidig 
godkendt den dermed forbundne tillægsbe
villing, som indstillet af socialudval
get.
Der søges om tillægsbevilling til drift 
af socialpædagogisk pasningsordning i 
Ferslev, normeret til 20 børn.
Bruttoudgift kr. 141 .000
Forældrebetaling kr. 35.000
Refusionsberettigende kr. 106.000
Statsrefusion kr. 53.000
Nettoudgift kr. 53.000
Endvidere søges om 4.000 kr. til ned
bringelse af forældrebetalingen , for at 
denne kan udgøre samme beløb som Marbæk-
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39.

40.

skolens pasningsordning, 420 kr. mdr. 
pr. barn.
Skibby kommunes nettoudgift, 57.000 kr., 
kan finansieres af konto 598, projekt 
Hanghøj, materialer, iflg. forslag fra 
administrationen.

fortsat

Kommunen har modtaget cirkulæreskrivelse 
af 21. oktober 1982 fra Kommunernes 
Landsforening vedr. arbejdsnedlæggelser 
blandt kommunalt ansatte.
Sagen er vedlagt kommunens indberetning 
til finansministeriet om arbejdsnedlæg
gelser på skolerne den 13. okt. d.å. 
Endvidere er vedlagt indberetning fra 
Skolevejens Børnehave vedr. opfordring 
til forældrene om at hente børnene tid
ligere den 13. oktober.
Kommunernes Landsforening har telefonisk 
bekræftet, at omlægninger af personalets 
arbejdsplan for en enkelt dag eller lign 
betragtes som overenskomststridige ar
bejdsnedlæggelser og principielt skal 
indberettes. I den givne situation fandt 
man det dog tilstrækkeligt, at kommunen 
ikke indberettede forløbet, men i stedet 
præciserede overfor institutionerne, at 
gentagelsestilfælde vil blive betragtet 
som arbejdsnedlæggelser.
Det foreslås, at der forholdes som fore
slået af Kommunernes Landsforening.

Næste møde.
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